
 
 
 
 
 

 Protokoll fört vid Båtsams årmöte 2006-03-20 på Sunna  
 
§1  Ordf Jan-Anders Månsson hälsade de närvarande representanterna välkomna                  

och förklarade mötet öppnat 
 
§2 Till sammanträdesordförande valdes J-A Månsson 
 
§3 Till mötessekreterare valdes Jörgen Sökjer-Petersen 
 
§4/5 Till justeringsmän valdes Jan-Olof  Magnusson och Mikael Håkansson 
 
§6 Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst 
 
§7 Den utskickade dagordningen fastställdes 
 
§8 Fastställandet av röstlängd beslutades anstå till eventuellt röstningsförfarande 

(detta blev ej aktuellt) 
 
§9 Styrelsens verksamhetsberättelse för 2005 upplästes och godkändes 
 
§10 Lars-Håkan Winkler föredrog revisorernas berättelse och tillstyrkte ansvarsfrihet  
 för styrelsen. 
 
§11 Mötet tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen 
 
§12 Inga inkomna motioner eller andra ärenden förelåg 
 
§13 Inga specificerade styrelseförslag till åtgärder förelåg 
 
§14 På grund av föreningens mycket blygsamma utgifter fastställdes ingen budget, 

men kassören Göran Janrell berättade att föreningens fonderade medel ökade 
betydligt i värde under det gångna året, med cirka 13000 SEK, och att 
föreningens ekonomi är god 

 
§15/16 Till styrelseordförande för ytterligare ett år valdes med acklamation Jan-Anders 

Månsson. 
    
Till styrelsemedlemmar omvaldes Göran Janrell, Lars-Erik Blomquist och 
Jörgen Sökjer-Petersen, och till ny styrelsemedlem valdes Lars-Ove Johansson. 

 Till adjungerade styrelsemedlemmar valdes Lars Larsson och Per-Erik Ståhl. 
 
§17 Till revisorer valdes Lars-Håkan Winkler och Per-Olof Andersson, och till 

revisorssuppleant Stig Håkansson 
 
§18 Beslutades att styrelsen utser ledamöter till Karlskrona kommuns båtråd 



 
 
§19 Till valberedning omvaldes Anders Malmörn och Jan-Olof Magnusson 
 
§20 Under punkten övriga frågor hemställde kassören om en överföring av 10000 

SEK från fonderade medel till föreningens bankkonto för att täcka framtida 
utgifter. Hemställan bifalldes. 
  
Ordf redogjorde för en skrivelse från Karlskrona Navigationssällskap anående 
åtagande rörande båtuppläggningen på Lorensberg. Beslutades att hänföra 
frågan till de tre involverade klubbarna. Om problem skulle uppstå har 
klubbarna möjlighet att åter kontakta Båtsam. 
  
Ordf redogjorde för skrivelse till kommunen angående Stadsmarina och 
önskvärda varvsresurser samt inkommet svar från kommunen. Planerad tidpunkt 
för fastställande av ny detaljplan för Stadsmarinan, som presenterades på mötet, 
är juni 2006. Beträffande varvsresurser så kommer kommunen att köpa in 
Rosenholmsvarvet, och intressenter kommer att bjudas in för att komma med 
förslag på verksamheter. 
  
På mötet presenterades också ett utkast till exploatering av östra kajen i 
handelshamnen. Engagemang i frågan efterlystes. 
 

 Lars-Erik Blomquist informerade om läget för SBU-s medlemsregister. 
 
§21 Ordf tackade för visat intresse och avslutade mötet 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Jörgen Sökjer-Petersen 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Jan-Anders Månsson, ordf              Jan-Olof Magnusson            Mikael Håkansson  
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